
Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 04.05.2022   

Tid Kl.19.30 – 21.00   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Hilde Katrine Sværen-Hjulstad FAU leder hilde@hjulstad.no 

2 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

3 Malin Winther Skaar  malinwinther91@gmail.com 

4 Helle Dyhr-Nielsen Kasserer helle@dyhr-nielsen.net 

5 Helene Barkved Nestleder helene.barkved@gmail.com  

6 Eva Tone Breivik Sekretær evatoneb@hotmail.com 

7 Cristina Wilberg  cw_jensen85@yahoo.no  

SFO Leo Yang  ciao.l.yang@gmail.com 

Ikke 

møtt 

Malin Winther og Olav Nilsen   

Sakliste  Ansvarlig 

1 

 

 

 

Informasjon fra rektor 

Det store som skjer på skolen nå, er 

mattemaraton. Enormt engasjerte elever og 

lærere. 

Skolen har fått ny logo. Den har kommet på 

fanen. Det er også bestilt klassefaner. 7.trinn skal 

være flaggborg og bære fane. 

Stort sykefravær for tiden. Mye influensa ol.  

Meldt skolen på «Kast ballen», gjennom Norges 

håndballforbund. Da får skolen håndballer og 

utsyr. 

Opptatt av bemanningssituasjonen til neste år. 

Mest mulig stabilitet. Flere nyansatte, og flere 

lærere som går ut i permisjon. 

Elevrådet deltok i BUKS, der de fremmet leksefri 

skole. Skolen søkte, og fikk innvilget, penger til 

basketballstativ. 
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Skolegårdsfest 

FAU setter ned en egen gruppe som skal jobbe 

med denne festen.  

Avslutningsfesten for 7.trinn. Ny dato 21.juni, 

da Øygard ungdomsskole skal ha avslutningsfest 

for 10.trinn den 22. Det er sikkert fem foreldre 

som har meldt seg, i tillegg en som kunne bake 

kake, men ikke delta på kvelden. 
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Fra foreldremøte 

Evaluering. Skal vi anbefale tilsvarende oppsett 

for neste års foreldremøte? 

Valg av klassekontakter og FAU. Alle navn er på 

plass nå. Det var krevende på noen av trinnene å 

skaffe navn, og veldig lett på andre trinn. 
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Siste oppdatering før 17.mai. 

Helene informerer fra 17.mai-komiteen. 

God kontroll, god framgang. Budsjettet ser greit 

ut. Det ser ut til at det blir godt resultat fra 

loddsalg. 

Det er nok folk til å stå på leker, og til å gå i tog. 

Det er spikret program. Det blir blant annet 

nabolagsstafett. 

Det er veldig mye velvilje rundt omkring, ikke 

minst fra skolen. 

Programmet legges ut på nettsiden til FAU. Dette 

kan deles rundt på facebook-sidene til de ulike 

velforeningene. 

Vi tok en runde på tilbakemeldinger rundt eget 

barnetog i Kleivane. FAU har i hovedsak mottatt 

positive tilbakemeldinger om dette, men det er 

også foreldre som er skuffet og som ønsker å ha 

barnetog i sentrum. 

Helene 



4 Avslutning av FAU 2021/2022 og overgang til 

2022/2023 

Hva skal vi ha klart til neste års FAU slik at vi 

kan sikre en god overlevering av vårt arbeid og 

erfaringer til neste års FAU. Vi tar utgangspunkt i 

årshjul, møteplan, vedtekter og fordeling av 

oppgaver. Stikkord; sosale arrangement, skolens 

eget årshjul, økonomi mm. 

Foreslå aktiviteter til klassekontaktene, for å legge 

lista lavt. 

 

 

 

 


